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VERSLAG VERGADERING ALGEMEEN BESTUUR V.V. DETO D D 
.190592

Afwezig: Gerard Webbink, Leo Jaspers Faijer, Jan Rijzer. Leo en Jan ztjn naar een
bijeenkomst bij Heracles. zie ingekomen stukken.
ln verband met de afwezigheid van Leo wordt Herman gevraagd te notuleren.

Verslag-vorioe verqaderi no.
Naar aanleiding van het verslag van de vorige vergadering wordt het volgende
besproken.
Gerard Beukers van Accent en Webbink zijn vandaag bij Deto geweest. Webbink
begint volgende week maandag. Hij werkt 5 dagen per week van 8.00 tot 12.00 uur.
Jan Bruins zal hem in eerste instantie begeleiden.
Het jeugdbestuur wordt uitgebreid met Helga Schutte en Patrick Ntjstad.
Met ingang van het volgend seizoen zullen de verslagen van de vergadering van het
jeugdbestuur bij de secretaris worden ingeleverd.
Het A1 elftal is gedegradeerd. Voor het volgend seizoen wordt er een probleem
verwacht om èn 2 A elftallen èn 2 B elftallen samen te stellen. De aanwas bij F en E
is goed,
Het jeugdplan is nog niet gereed.

lnoekomen stukken.
-Uitnodiging van Heracles voor een bijeenkomst met alle amateurclubs uit de regio.
Het doel is de bevorderíng van de samenwerking. Jan en Leo zijn de afgevaardigden
van onze vereniging.
Leo viert zijn 50e verjaardag en heeft een enveloppe met inhoud afgegeven bij de
voorzitter om voor een 're#rissing vocr" het bestuur te zorgen . Deze geste wordt
bijzonder op prijs gesteid.
-Uitnodiging voor een toernooi van SVZW voor oud-veteranen: naar
wedstrijdsecretaris.
-Uitnodiging wandelvierdaagse: deponeren
-Uitnodigíng kampioensreceptie Den Ham: Ep en Frits gaan er naar toe.
-Uitnodiging voor de bruiloft van het bruidspaar Winkel-Bal. Herman zal voor een
bloemetje zorgen
Uitnodiging receptie damclub \ ruM. Leo wordt hiervoor aangewezen.

Mededelinoen.
-Het d.b. heeft een gesprek gehad met spelers en leiders van het 2e elftal.
Ondenverpen waren: wisselspelers en het aantrekken van spelers van buiten de
vereniging. Het probleem van de wisselspelers zal met de TC worden besproken en

het beleid ten aanzien van het aantrekken van spelers wordt uitgelegd.
-Na het toernooi voor spelers <23 is Jelle Abma uit de eerste selectie gezet. Als
reden wordt opgegeven een gebrek aan conditie en een slechte invloed op het elftal.
Vrijdag j.l. heeft er een gesprek plaats gevonden tussen Jelle, de trainer, d.b.

bestuurslid 1e elftal en de aanvoerder. Over 14 dagen is er een vervolggesprek.
-Het d.b. heeft gesproken met de spelersraad van het 1e elftal. Het stoort de spelers
dat de trainer bij afrrezigheid van de keiders zich negatief over hen heeft uitgelaten.
De spelers hebben géén klachten over de leiders; wel over het gedrag van Hans

Meijers.
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De voorzitter wenst een principebesluit over de positie van de trainer na volgend

liseizoen.



l__l

-Het B'l elftal heeft nieuwe shirts nodig. sponsor is Eshuis Bmg. De
sponsorcommissie moet er naar toe.

Financieel verslag 3e kwartaal.
Het verslag wordt besproken. De post materiaal is hoger dan de begroting. Redenen
hiervoorizijn o.a. de aanschaf van scheidsrechterstenues, leiders-jassen en 1

compleét tenue.

Rondvraaq.
Harm Kuper. volgend seizoen wordt er een groot opgezet toernooi voor 41 elftallen
georganiseerd. Er zullen gerenommeerde clubs worden uitgenodigd en er worden
geldprijzen beschikbaar gesteld.
De trainingspakken van de jeugd zijn "op".
Er zijn inmiddels voldoende jeugdleiders gevonden voor volgend seizoen.
Freek Becker wil toch graag volgend seizoen stoppen; hij zal ons echter niet meteen
in de steek laten. Er wordt gezocht naar een opvolger.

Ep Olthof: is het mogelijk dat er ook eens een bestuurslid meegaat met het 2e elftal?
Dit is een probleem omdat veel bestuursleden ook een andere taak hebben. Als zich
een mogelijkheid voor doet zal er zeker iemand meegaan.

Frits Olthof: zaterdagavond is er in de kantine veel rommel gemaakt, bloempotten
kapot gemaakt etc. Hij spreekt hierover zíjn verontwaardiging uit.

Jan Slot: Harrie drent zal de elektriciteit aanleggen en ook voor het materiaal
Torgen. Dit zal vgrde!'*,,,order: besproken met de commissie 2000. De animo van de
vrijwilligers is tanende. Afgesproken wordt dat op de algemene ledenvergadering
hier aandacht voor zal worden gevraagd.

Leo Jaspers Faijer is inmiddels met Jan Rijzer teruggekomen om van de door
hemzelf aangeboden verfrissing te genieten. Hij heeft een faktuur van Timmerhuis
ontvangen voor grondwerk. Toegezegd was dat dit gratis zou geschieden. De

.. aanleiding is dat er tijdens een wedstrijd beledigende opmerkingen zijn gemaakt.
I Leo neemt kontakt op met Guus Tijhof.

Jan Rijzer: Het eerste elftal voetbalt a.s. zaterdag om lL.Oí.kkergentheim.
Veld 2 wordt na24 mei gerenoveerd. De jeugd wil in de voorbereiding op dit veld
trainen. Het blijkt om E en F te gaan. Dit gebeurt aljaren, dus akkoord, maar in
augustus kan er niet op getraind worden. Jan zal kontakt opnemen met de TC.
De lagere elftallen zullen waarschijnlijk later moeten trainen dan tot nu toe
gebruikelijk was.

Herman Hulsegge: wil graag een gesprek met Ep Olthof over de aanschaf van
materiaal. Ep zal een seintje geven wanneer dit kan plaats vinden.

Gerrit Abbink heeft een gesprek gehad met Goudbeek. Deze wil wel iets voor de
jeugd doen. Afgesproken is dat Harm dit met het jeugdbestuur zal bespreken.

Voorzitter


